
Grote zorgcampus en nieuwe basisschool voor Halle
De gebouwen van de politierechtbank en de belastingdienst in de Zuster Bernardastraat krijgen binnenkort een nieuwe invulling. 
Er komt een basisschool met ongeveer 340 nieuwe plaatsen en een vergroende speelplaats. Verder is er plaats voor een sociale 
campus met kinderopvang, een centrum voor geestelijke gezondheidszorg en de diensten van het CAW. Het vredegerecht, de 
politierechtbank en de belastingdienst – die nu verspreid zitten over de campus – worden gecentraliseerd in een gemoderniseerd 
gebouw. Dat is het resultaat van een gestroomlijnde samenwerking tussen onze lokale N-VA-afdeling, Vlaams minister Ben Weyts 
en provinciaal gedeputeerde Gunther Coppens. 

Capaciteitstekorten op alle vlakken
“Onze regio kampt met een historische achterstand in het 
zorgaanbod”, legt N-VA-senator en gemeenteraadslid Mark 
Demesmaeker uit. “In Halle zitten we bijvoorbeeld met een 
prangend tekort aan kinderopvang. We hebben 40 plaatsen per 
100 kinderen, waar het Vlaamse gemiddelde op 45 plaatsen ligt. 
Ook andere zorgsectoren zoals de geestelijke gezondheidszorg en 
de bijzondere jeugdzorg zijn te beperkt aanwezig. En het 
capaciteitstekort trekt zich door in ons onderwijs.”

Samenwerking met Vlaamse Regering en provincie
Vlaams minister Ben Weyts vult aan: “Het idee om de site aan 
te wenden om die tekorten op te vangen, vond bij mij meteen 
gehoor. We voorzien ongeveer 1,5 miljoen euro voor de aankoop 
van de gebouwen. Die beantwoordt aan de doelstellingen van het 
Vlaamse Randfonds en aan de lokale nood aan basisonderwijs en 
welzijnszorg.” N-VA-gedeputeerde Gunther Coppens, die in het 
provinciebestuur verantwoordelijk is voor Vlabinvest, investeert 
mee en coördineert de verbouwing tot een zorgcampus: “Onze 
ambitie is dat iedereen in de loop van 2025 zijn intrek kan nemen 
in een gerenoveerd gebouw, op maat van de gebruiker en 
conform aan de hedendaagse normen”.

Ik ben blij en fi er dat we de handen in elkaar 
konden slaan om dit voor Halle te realiseren. 
Het is een belangrijke inhaalbeweging in het 
zorg- en onderwijsaanbod in onze regio.”

Mark Demesmaeker

N-VA Halle nodigt u uit op haar jaarlijkse
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Oud station wordt duur wandelpad
Het stadsbestuur wil 200.000 euro spenderen om met resten van het oude 
stationsgebouw een wandelpad door het bu� erbekken op Nederhem aan te 
leggen. Een nutteloze investering, volgens de N-VA.

Het project oogt leuk op papier, maar daarvoor moet het riet verdwijnen, het 
verstoort het natuurlijke leven in het bufferbekken, het is duur en de meerwaarde 
is nihil. Het pad vormt geen belangrijke verbindingsweg. Integendeel, het loopt 
dood op de Zenne-oever waar het uitgeeft op de tuinen en balkons van de 
appartementen aan de overkant van de Zenne.

“Het bestuur had 200.000 euro belastinggeld kunnen besparen. Of in plaats van 
nieuwe nutteloze zaken te realiseren, had men kunnen investeren in het onder-
houd en de verdere ontwikkeling van de bestaande trage wegen”, zegt gemeente-
raadslid Benjamin Swalens.

Superfl itspaal geen blijvend effect op verkeersveiligheid
De Halse meerderheid wil met een super� itspaal de verkeersveiligheid verhogen. De 
N-VA hee�  zich – bij monde van gemeenteraadslid Rogier Lindemans – steeds tegen die 
super� itspaal verzet omdat hij geen blijvend e� ect hee�  op de verkeersveiligheid. Dat 
blijkt nu ook uit de cijfers.

Gemeenteraadslid Benjamin Swalens onderzocht de cijfers van het telraam in de Pastoor 
Bernaertsstraat. Daar rijden wekelijks meer dan 6.000 voertuigen voorbij. De week voordat 
de superflitspaal geplaatst werd, reed 26 procent van de voertuigen sneller dan 30 kilometer 
per uur. Tijdens de controleperiode was dat volgens het telraam slechts 5 procent. Maar de 
week na de controleperiode reed opnieuw 26 procent sneller dan 30 km per uur. De 
conclusie? Tijdens de controleperiode wordt er trager gereden maar dat effect is niet 
blijvend. Daarom pleit de N-VA voor trajectcontroles. Daarmee controleren we de 
snelheid over een langere afstand én het effect is blijvend.

200.000 euro voor 
een doodlopend 
wandelpad. Dat 
geld had de stad 
wel beter kunnen 
spenderen.

De superfl itspaal heeft lang niet hetzelfde effect als een 
trajectcontrole. Daarom pleit de N-VA voor dat laatste.

Halle is Brussel niet: samen 
verbrusseling tegengaan
Hee�  u het ook al opgemerkt? Onze stad wordt alsmaar meer 
geconfronteerd met anderstalige boodschappen in het straatbeeld, 
anderstalige folders in de brievenbussen en Franstalige winkel-
bedienden die geen Nederlands spreken. De druk vanuit Brussel 
neemt toe en het groene en Vlaamse karakter van onze stad komt 
alsmaar meer onder druk te staan. 

Het is heel belangrijk om in te zetten op de kennis van het Nederlands 
en het gebruik ervan als voertaal. Het Vlaams manifest over de vrij-
waring en bevordering van het Vlaamse karakter is nog steeds actueel. 
Daarnaast moeten we de instrumenten die daarvoor vanuit het provinci-
ale of Vlaamse niveau aangeboden worden ten volle benutten. “Die trend 
van verbrusseling stoort de Hallenaar. Dat merken we aan het aantal 
meldingen dat we ontvangen”, zegt gemeenteraadslid Eva Demesmaeker. 
“Inwoners met vragen en klachten over de toepassing van het Vlaams 
manifest kunnen daarvoor trouwens terecht bij de stad. De cel Vlaams 
karakter zorgt voor de opvolging ervan.”

We moeten blijven inzetten op het 
Nederlands als voertaal en samen 
de verbrusseling van Halle tegengaan.”

Eva Demesmaeker

halle@n-va.be



Breng opcentiemen naar aanvaardbaar niveau
Uit de jaarrekening van 2022 blijkt dat onze stad � nancieel in evenwicht is. 
Gemeenteraadslid Wim Demuylder maakt daarbij een kanttekening en stelt voor 
om de opcentiemen op de onroerende voorhe�  ng te verminderen. Andere steden 
en gemeenten doen ons dat voor en dat is beter voor uw portemonnee. 

De voornaamste bron van ontvangsten in Halle zijn de opcentiemen op de onroe-
rende voorheffing. Die zijn goed voor 16,5 miljoen euro. De Halse opcentiemen 
zijn echter hoger dan het gemiddelde van vergelijkbare gemeenten en hoger dan het 
Vlaamse gemiddelde. Er zijn dus heel wat steden en gemeenten die met veel lagere 
opcentiemen erin slagen om hun cijfers op orde te houden.

Wim Demuylder: “Ik roep op om een grondige oefening te maken om de opcentie-
men op een aanvaardbaar niveau te brengen. Dat kan bijvoorbeeld door het 
differentiëren van de gemeentelijke opcentiemen volgens categorie van belasting-
plichtige (bijvoorbeeld particulieren en bedrijven). Maar er zijn vast nog andere 
pistes die het onderzoeken waard zijn.” 

Meerderheid verschuift 
factuur De Bres 
Tijdens de bespreking van de jaarrekening vroeg gemeenteraadslid 
Sven Pletincx de schepen van Financiën meer uitleg over de � nanciële 
aspecten van het ruimtelijk uitvoeringsplan (RUP) De Bres. Die zijn 
niet helemaal duidelijk en konden ook niet meteen verduidelijkt 
worden. Dat gebrek aan transparantie doet ons argwanen.

De ramingen voor het sportgebouw en de bovengrondse parkeertoren 
melden een totale kost van 38,6 miljoen euro. Doordat in de huidige 
legislatuur daarvoor slechts 10 miljoen euro voorzien is, moet er 
minstens 28,6 miljoen euro naar de volgende legislatuur verschoven 
worden. Tijdens de gemeenteraad drong de N-VA aan op verduidelijking 
van de financiële plannen. Maar die discussie werd uitgesteld. Dat doet 
vermoeden dat het bestuur niet helemaal transparant is over het financiële 
plaatje van RUP De Bres. En dat is onaanvaardbaar. 

Net zoals de factuur wordt ook de uitleg uitgesteld. 
Transparantie is ver zoek in Halle.

220 kilometer aan nieuwe 
wandelpaden in Zennevallei 
Toerisme Vlaams-Brabant ontwikkelde een nieuw wandelnetwerk van 220 
kilometer aan wandelwegen in Halle, Beersel, Drogenbos, Sint-Pieters-Leeuw, 
Linkebeek en Sint-Genesius-Rode. Dat is het sluitstuk van het wandelgebied in 
de Brabantse Wouden. 

Gunther Coppens, gedeputeerde voor Toerisme: “Met het nieuwe wandelnetwerk 
in de Zennevallei vullen we de laatste blinde vlek en is het wandelnetwerk van de 
Brabantse Wouden compleet.” Gemeenteraadslid Mark Demesmaeker: “Wat is 
er gemakkelijker dan de genummerde wandelknooppunten? Niets toch! Met de 
knooppunten kan je de streek zorgeloos verkennen en mooie wandelingen uitstip-
pelen. Wandelaars maken daarvoor steeds meer gebruik van digitale hulpmidde-
len, zoals een online routeplanner of een wandelapp. Het wandelnetwerk is een 
nieuwe stimulans voor het toerisme in onze regio.”

Mark Demesmaeker en Gunther Coppens zijn fan van de wandelknooppunten. 
En al helemaal van de nieuwe wandelpaden in eigen streek.

De N-VA pleit voor een belastingverlaging: de 
opcentiemen op de onroerende voorheffi ng 
kunnen lager!

www.n-va.be/halle



“Dringend onze Vlaamse welvaart veiligstellen,
  want federale regering is faliekante �op”

De regering van Alexander De Croo had één missie: tonen dat België werkt. Dat werd 
een faliekante �op. Erger nog: drie jaar paars-groen wanbeleid heeft er stevig ingehakt. 
De complete ontsporing dreigt.

Gevaarlijke 
spelletjes met onze 
energiebevoorrading

Belgische begroting 
is de slechtste van 

    heel Europa

Asielbeleid werd 
ongecontroleerde

knoeiboel

Fiscale hervorming, arbeidsmarkthervorming, 
nieuw pensioenplan? Totaal de mist in

Werkloosheidsuitkeringen en lee�onen stegen massaal, tenkoste van wie wél gaat werken

Om onze Vlaamse welvaart veilig te stellen, is het van cruciaal belang 
dat we in 2024 de tanker definitief keren. Richting een staatsmodel dat de
werkende, sparende en ondernemende Vlamingen wél dient. En dat kan 
alleen met een sterke N-VA.

Het is hoog tijd om op onze strepen te gaan staan. 
Hoog tijd voor de ommezwaai naar een democratisch bestuur van en voor Vlamingen. 
Hoog tijd voor verantwoordelijkheid en redelijkheid. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.

Bart De Wever
Algemeen voorzitter
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